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Protokół Nr X/2019 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

przeprowadzonej w sali konferencyjnej w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8 

w dniu 23 stycznia 2020 roku 

 

 
1. OTWARCIE. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska otworzyła obrady X sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Następnie Wiceprzewodnicząca poprosiła zebranych o 

uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłego Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego pana 

Andrzeja Cieśli.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Aleksandrowskiego rozpoczął X sesję o godzinie 1000. 

 

Zebrani na sali posiedzeń uczcili minutą ciszy pamięć zmarłego Burmistrza Aleksandrowa 

Kujawskiego, byłego radnego Powiatu Aleksandrowskiego oraz Wicestarosty 

Aleksandrowskiego, pana Andrzeja Cieśli.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska powitał Panie i Panów 

Radnych. Powitał Panią Starostę wraz z członkami Zarządu Powiatu i pracownikami 

Starostwa oraz przybyłych gości. Poinformował, że sesję będzie protokołowała Pani 

Agnieszka Sobiecka-Podlewska. 

 

 

2.  STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD (quorum). 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska  przystąpiła do punktu 2 

– stwierdzenie prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Powiatu wynosi  

17 radnych. Według listy obecności, na moment otwarcia sesji uczestniczy w niej 12 radnych. 

Przewodniczący stwierdził więc, że sesja dysponuje wymaganym quorum, co oznacza, że 

Rada Powiatu może obradować i podejmować uchwały w sprawach objętych porządkiem 

obrad, ponieważ jej obrady są prawomocne. 

 

3. PORZĄDEK OBRAD SESJI 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska  poinformował, że 

porządek obrad został przesłany radnym przy zawiadomieniu o sesji. Problematyka podana  

w porządku obrad sesji znajduje umocowanie i uzasadnienie w projektach uchwał przesłanych 

Radnym w materiałach przy zawiadomieniu o sesji. Spytała czy są wnioski o zmianę 

porządku obrad. W związku z brakiem wniosków o zmianę porządku obrad 

Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska  spytała czy są inne 

wnioski o zmianę porządku obrad. W związku z brakiem wniosków o zmianę porządku obrad 

Przewodniczący poddał prządek pod głosowanie.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour,  Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

 

4. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z VIII  SESJI. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska przystąpiła do realizacji 

punktu 4 – przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Powiatu. § 25 ust 1 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego stanowi, iż radni mogą nie później niż na dwa dni przed terminem 

następnej sesji rady zgłaszać na piśmie poprawki i uzupełnienia do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły żadne poprawki ani uzupełnienia do 

protokołu z IX sesji i postawił wniosek o przyjęcie protokołu z IX sesji oraz o  jego przyjęcie 

bez czytania.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour,  Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

 

5. SPRAWOZDANIE STAROSTY Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU ZA 

OKRES MIĘDZY IX a X SESJĄ 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska rozpoczęła 

procedowanie punktu 5 - sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres 

między IX a X sesją. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zgodnie z art. 12 

pkt 4 ustawy o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy 

rozpatrywanie  sprawozdań z działalności Zarządu Powiatu. Na podstawie § 17 pkt 3 Statutu 

Powiatu Aleksandrowskiego, porządek obrad Rady Powiatu zawiera punkt „sprawozdanie 

przewodniczącego zarządu z działalności zarządu w okresie międzysesyjnym”. W związku  

z powyższym sprawozdanie zostało radnym przedstawione i przesłane wraz z materiałami 

sesyjnymi. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Łozicki poinformował, że Komisja 

Rewizyjna dokonała kontroli działalności Zarządu Powiatu za okres między IX a X sesją 

Rady Powiatu i nie wniosła żadnych uwag.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska zarządziła dyskusję.  
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Radny Pan Jerzy Draheim zapytał czy na dzień odbywania się sesji, karetka, która miała 

być przeznaczona do podstacji w Nieszawie, której zakup swego czasu Rada Powiatu 

dofinansowywała, czy już w tej podstacji już stacjonuje.   

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że od około tygodnia 

karetka już stacjonuje w Nieszawie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska w związku z brakiem 

chętnych do dalszej dyskusji zamknęła dyskusję i stwierdziła, że Rada Powiatu zapoznała się 

z przedstawionym przez Starostę sprawozdaniem z prac Zarządu Powiatu za okres między IX 

a X sesją. 
 

 

6. SPRAWOZDANIE STAROSTY ALEKSANDROWSKIEGO Z DZIAŁALNOŚCI 

KOMISJI BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU ZA 2019 ROK 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska rozpoczęła 

procedowanie punktu 6 – sprawozdanie  Starosty Aleksandrowskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2019 rok. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że obowiązek 

przedłożenia Radzie Powiatu Aleksandrowskiego sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku został nałożony na Starostę ustawą o samorządzie powiatowym. 

Zgodnie z art. 38b ust. 3 tejże ustawy nie później niż do końca stycznia następnego roku 

kalendarzowego starosta składa radzie powiatu sprawozdanie z działalności komisji za rok 

ubiegły. W związku z powyższym Starosta przedłożyła sprawozdanie z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2019 rok.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska zarządziła dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknęła dyskusję i poinformowała, że Rada 

Powiatu zapoznała się z przedstawionym przez Starostę sprawozdaniem z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2019 rok. 

 

 

7. SPRAWOZDANIE Z WYSOKOŚCI ŚREDNICH WYNAGRODZEŃ 

NAUCZYCIELI NA POSZCZEGÓLNYCH STOPNIACH AWANSU 

ZAWODOWEGO W SZKOŁACH PROWADZONYCH PRZEZ JEDNOSTKĘ 

SAMORZĄDU TERYTORIALNEGO ZA ROK 2019 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska rozpoczęła 

procedowanie punktu 7 – sprawozdanie  z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego za rok 2019 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że na podstawie art. 

30a i art. 91d pkt 2 ustawy Karta Nauczyciela, w związku z rozporządzeniem Ministra 

edukacji narodowej z dnia 13 stycznia 2010 roku w sprawie sposobu opracowywania 

sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostki samorządu terytorialnego  

w terminie do dnia 20 stycznia każdego roku organ prowadzący szkołę przeprowadza analizę 

poniesionych w poprzednim roku kalendarzowym wydatków na wynagrodzenia nauczycieli 

w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust. 3 Karty 
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Nauczyciela oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego. W związku z powyższym Zarząd Powiatu w dniu 16 stycznia 

br. podjął uchwałę Nr 134/2020 w sprawie sporządzenia sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski w 2019 roku. Wypełniając 

delegację art. 30a ust. 5 Karty Nauczyciela Zarząd w dniu 16 stycznia br., przekazał 

przedmiotową uchwałę Przewodniczącemu Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

Z przeprowadzonej analizy wynika, że średnia dla nauczycieli na wszystkich stopniach 

awansu zawodowego została osiągnięta, nie ma zatem potrzeby wypłacania nauczycielom 

jednorazowego dodatku uzupełniającego.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska zarządziła dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknęła dyskusję i poinformowała, że Rada 

Powiatu zapoznała się z przedstawionym przez Starostę sprawozdaniem z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2019. 

 

 

8. ROZPATRZENIE SPRAWOZDAŃ Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska rozpoczęła 

procedowanie punktu 8 – rozpatrzenie sprawozdań z działalności Komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. Poinformowała, że zgodnie z § 52 Statutu Powiatu Aleksandrowskiego 

przewodniczący komisji stałych składają radzie sprawozdania z działalności komisji za rok 

poprzedni nie później niż do końca stycznia następnego roku. W związku z powyższym wraz 

z materiałami sesyjnymi radni otrzymali sprawozdania przygotowane i przedłożone przez 

przewodniczących Komisji: Finansowo-Budżetowej, Polityki Społecznej, Mienia Powiatu  

i Infrastruktury Technicznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Zgodnie z § 44 ust. 8 pkt 

4 Statutu Komisja Rewizyjna przedstawia radzie sprawozdanie z realizacji rocznego planu 

pracy raz w roku. Zgodnie z tym zapisem Komisji Rewizyjna opracowała sprawozdanie  

i przekazała je Przewodniczącemu Rady, który umieści je w porządku obrad właściwej 

czasowo sesji.  Wiceprzewodnicząca przypomniała, że zgodnie z § 47 pkt 8 Statutu Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji składa sprawozdanie ze swojej działalności na każdej sesji Rady 

Powiatu.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował, że 

opracowała sprawozdanie z prac Komisji w roku 2019 i w związku z faktem, że zostało ono 

przesłane radnym wraz z zawiadomieniem o sesji, poprosił o jego nieodczytywanie.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Dariusz Wochna poinformował, że 

pani Agata Ceglewska Przewodnicząca Komisji opracowała sprawozdanie z prac Komisji za 

rok 2019 i poprosił o jego przyjęcie bez czytania. 

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak poinformował, że sprawozdanie z prac Komisji zostało sporządzone i przekazane 

radnym w celu zapoznania się oraz poprosił o jego przyjęcie bez odczytywania. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Konstanty Grzegórski 

poinformował, że opracował sprawozdanie z prac Komisji w roku 2019 i poprosiło jego 

przyjęcie bez odczytywania.  
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Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska  zarządziła dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusja zamknęła dyskusję i poinformowała, że Rada 

Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniami z działalności Komisji stałych Rady Powiatu. 

 

 

9. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ROZPATRZENIA PETYCJI PANI RENATY 

SUTOR 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska rozpoczęła 

procedowanie punktu 9 - podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji pani Renaty Sutor. 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że w dniu 2 grudnia 2019 roku do Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim wpłynęła petycja pani Renaty Sutor. W dniu  

5 grudnia 2019 roku Starosta Aleksandrowski przekazała petycję do rozpatrzenia Radzie 

Powiatu Aleksandrowskiego. Przewodniczący Rady Powiatu w dniu 13 grudnia 2019 roku 

przekazał petycję do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2019 roku zapoznała 

się z treścią petycji i podjęła uchwałę w której wyraziła swoje stanowisko  

w przedmiotowej sprawie oraz przygotowała projekt uchwały rady powiatu. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak-Mansour 

poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji negatywnie rozpatruje petycję pani 

Renaty Sutor w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego dotyczących odpłatności za 

parkingi przed kościołami, cmentarzami i szpitalami oraz w zakresie zmiany cen w sklepach 

znajdujących się na terenie szpitali. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznaje, że Rada 

Powiatu Aleksandrowskiego jest niewłaściwą do rozparzenia petycji w zakresie zmiany 

przepisów prawa podatkowego, cywilnego, gospodarczego, postępowania cywilnego, 

mediów, zbiórek publicznych, rodzinnego, społecznego oraz karnego wykonawczego, 

zawartych w punktach od 2 do 17 petycji a postulaty należy przekazać, według właściwości, 

do Kancelarii Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej. W dniu 2 grudnia 2019 roku do Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim wpłynęła petycja pani Renaty Sutor. W dniu  

5 grudnia 2019 roku Starosta Aleksandrowski przekazała petycję do rozpatrzenia Radzie 

Powiatu Aleksandrowskiego. Przewodniczący Rady Powiatu w dniu 13 grudnia 2019 roku 

przekazał petycję do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2019 roku zapoznała 

się z treścią petycji i podjęła uchwałę, w której wyraziła swoje stanowisko w przedmiotowej 

sprawie oraz przygotowała projekt uchwały rady powiatu. Komisja nie widzi potrzeby 

uwzględniania postulatów znajdujących się w pkt 1 przedmiotowej petycji dotyczących 

zmiany przepisów prawa miejscowego w sprawie odpłatności za parkingi przed kościołami, 

cmentarzami i szpitalami oraz w zakresie zmiany cen w sklepach znajdujących się na terenie 

szpitali. Zdaniem Komisji zniesienie opłat za parkowanie przed kościołami, cmentarzami czy 

szpitalami przyczyni się do niekontrolowanego parkowania samochodów na przedmiotowych 

parkingach, poprzez co przestana one pełnić swoją rolę. W kwestii dotyczącej wpływania na 

ceny artykułów w sklepach działających na terenach szpitali Komisja stoi na stanowisku, że 

regulacja cen sprzedaży w przedmiotowych sklepach niezgodna jest z zasadami wolnego 

rynku i demokratycznego państwa prawa. Odnosząc się do postulatów zawartych w punktach 

od 2 do 17 złożonej petycji dotyczących zmiany przepisów prawa podatkowego, cywilnego, 

gospodarczego, postępowania cywilnego, mediów, zbiórek publicznych, rodzinnego, 

społecznego oraz karnego wykonawczego Komisja uznaje, ze Rada Powiatu 

Aleksandrowskiego nie jest właściwa do ich rozpatrzenia. Zgodnie z obowiązującymi 

przepisami w zakresie ustawodawstwa organem właściwym jest Sejm Rzeczypospolitej 

Polskiej. Mając powyższe na uwadze Komisja Skarg, Wniosków i Petycji postanowiła  
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o nieuwzględnieniu postulatów zawartych zarówno w pierwszej jak i w drugiej części petycji.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska zarządziła dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour,  Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr X/153/2020).    

 

 

10. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ROZPATRZENIA PETYCJI PANI 

RENATY SUTOR 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska rozpoczęła 

procedowanie punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji pani Renaty 

Sutor. Wiceprzewodnicząca poinformowała, że w dniu 6 grudnia 2019 roku do Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim wpłynęła petycja pani Renaty Sutor. W dniu  

13 grudnia 2019 roku Starosta Aleksandrowski przekazała petycję do rozpatrzenia Radzie 

Powiatu Aleksandrowskiego. Przewodniczący Rady Powiatu w dniu 13 grudnia 2019 roku 

przekazał petycję do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2019 roku zapoznała 

się z treścią petycji i podjęła uchwałę w której wyraziła swoje stanowisko  

w przedmiotowej sprawie oraz przygotowała projekt uchwały rady powiatu. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak-Mansour 

poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji negatywnie rozpatruje petycję pani 

Renaty Sutor w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego dotyczących wprowadzenia 

bezpłatnych parkingów w każdej miejscowości oraz przed instytucjami publicznymi. Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji negatywnie rozpatruje petycję pani Renaty Sutor w zakresie 

poparcia petycji skierowanej do Konferencji Episkopatu Polski. W dniu 6 grudnia 2019 roku 

do Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim wpłynęła petycja pani Renaty Sutor. 

Starosta Aleksandrowski pismem z dnia 13 grudnia przekazała petycję, zgodnie  

z właściwością, do Rady Powiatu Aleksandrowskiego. W tym samym dniu Przewodniczący 

Rady Powiatu przekazał petycję do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem zajęcia 

stanowiska oraz przygotowania projektu uchwały Rady Powiatu w przedmiotowej sprawie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 30 grudnia 2019 roku zapoznała się z treścią 

petycji i podjęła uchwałę, w której wyraziła swoje stanowisko w przedmiotowej sprawie oraz 

przygotowała projekt uchwały rady powiatu. Komisja nie widzi potrzeby uwzględniania 

postulatu znajdującego się w pkt 1 przedmiotowej petycji dotyczącego zmiany przepisów 

prawa miejscowego w sprawie wprowadzenia bezpłatnych parkingów w każdej miejscowości 

oraz bezpłatnych parkingów przed instytucjami publicznymi. Komisja stoi na stanowisku, że 

podjęcie decyzji w przedmiotowej kwestii leży w kompetencjach władz lokalnych  

a w przypadku Powiatu Aleksandrowskiego nie widzi potrzeby wprowadzania zmian  

w przedmiotowym zakresie. Komisja nie widzi potrzeby uwzględniania postulatu 

znajdującego się w pkt 2 przedmiotowej petycji dotyczącego poparcia, w formie uchwały 
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rady powiatu, petycji skierowanej rzez panią Renatę Sutor do Konferencji Episkopatu Polski 

w sprawie Intronizacji Jezusa Chrystusa na Króla Polski. Zdaniem Komisji rada powiatu 

może rozpatrywać kwestie i podejmować rozstrzygnięcia na podstawie i w granicach prawa. 

Brak jest podstaw prawnych do podjęcia wnioskowanej przez pani Sutor uchwały. Ponadto 

Komisja stoi na stanowisku, że spraw świeckich nie należy łączyć ze sprawami wiary  

i w związku z powyższym rozstrzygnięcie postulowanej kwestii należy zostawić władzom 

kościelnym. Mając powyższe na uwadze Komisja Skarg, Wniosków i Petycji postanowiła  

o nieuwzględnieniu postulatów zawartych zarówno w pierwszej jak i w drugiej części petycji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska zarządziła dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour,  

Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Arkadiusz Gralak. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr X/154/2020).    

 

 

11. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE POZOSTAWIENIE BEZ ROZPOZNANIA 

ANONIMOWEJ SKARGI NA DZIAŁALNOŚĆ SAMODZIELNEGO 

PUBLICZNEGO ZAKŁADU LECZNICZO-OPIEKUŃCZEGO W RACIĄŻKU 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska rozpoczęła 

procedowanie punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie w sprawie pozostawienie bez 

rozpoznania anonimowej skargi na działalność Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. Wiceprzewodnicząca poinformowała, że w dniu  

12 grudnia 2019 roku do Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego wpłynęła anonimowa skarga 

na działalność Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. Pismem z dnia  

13 grudnia 2019 roku Starosta Aleksandrowski przekazała skargę, według właściwości, do 

rozpatrzenia Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. W tym samym dniu Przewodniczący Rady 

Powiatu przekazał skargę do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem jej rozpatrzenia. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu, na posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2019 

roku podjęła uchwałę w przedmiotowej sprawie i przygotowała projekt uchwały Rady 

Powiatu. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak-Mansour 

poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdza brak podstaw do 

rozpatrzenia anonimowej skargi na działalność Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. W dniu 12 grudnia 2019 roku do Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego wpłynęła anonimowa skarga na działalność Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku w zakresie opieki nad pacjentami niewłaściwie 

sprawowanej przez Zastępcę Dyrektora ds. Leczniczych. Dnia 13 grudnia 2019 roku Starosta 

Aleksandrowski przekazała przedmiotową skargę, zgodnie z właściwością, do rozpatrzenia 

Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 13 grudnia 2019 roku Przewodniczący Rady Powiatu 

przekazał skargę Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem zajęcia stanowiska oraz 

przygotowania stosownego projektu uchwały Rady Powiatu. Komisja Skarg, Wniosków  



8 

 

i Petycji na posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2019 roku zapoznała się z treścią skargi, 

wysłuchała wyjaśnień Dyrektora Zakładu i przygotowała projekt uchwały rady powiatu. 

Warunki formalne, jakie powinna spełniać skarga w rozumieniu art. 227 Kodeksu 

postępowania administracyjnego określa rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 

2002 roku w sprawie organizacji przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków wydane na 

podstawie art. 226 Kpa. Zgodnie z § 8  ust. 1 wyżej wymienionego rozporządzenia, skargi nie 

zawierające imienia i nazwiska (nazwy) oraz adresu wnoszącego pozostawia się bez 

rozpoznania. Przepis ten jest bezwzględnie obowiązujący. Pozostawienie skargi bez 

rozpoznania wynika z mocy prawa a rozstrzygnięcie podjęte przez radę powiatu jedynie 

stwierdza tę okoliczność. W związku z powyższym Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji stwierdziła brak podstaw do rozpatrzenia przedmiotowej skargi. Jednakże mając na 

uwadze rzetelne wyjaśnienie kwestii poruszanych w skardze Komisja postanowiła zbadać 

sprawę. W tym celu wysłuchała wyjaśnień Dyrektora Zakładu oraz zapoznała się  

z przedstawionymi przez niego dokumentami. Złożone wyjaśnienia jak również 

przedstawione dokumenty nie wskazują na uchybienia jakie podnosi anonimowy skarżący. 

Mając powyższe na uwadze Komisja Skarg, Wniosków i Petycji postanowiła o stwierdzeniu 

braku podstaw do rozpatrzenia anonimowej skargi na działalność Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska zarządziła dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour,  Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr X/155/2020).    

 

 

12. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA WYSOKOŚCI STAWEK 

OPŁATY ZA ZAJĘCIE PASA DROGOWEGO DRÓG POWIATOWYCH NA 

CELE NIEZWIĄZANE Z BUDOWĄ, PRZEBUDOWĄ, REMONTEM, 

UTRZYMANIEM I OCHRONĄ DRÓG 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska rozpoczęła 

procedowanie punktu 12 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 

zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że przedmiotowa 

uchwała jest wypełnieniem delegacji zawartej w art. 40 ust. 8 ustawy o drogach publicznych, 

zgodnie z którą, organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, w drodze uchwał, 

ustala dla dróg których zarządcą jest jednostka samorządu terytorialnego, wysokość stawek 

opłaty za zajęcie 1 m2 pasa drogowego. Niniejsza uchwała ma na celu aktualizację stawek 

opłat związanych z zajęciem pasa drogowego oraz umieszczeniem w pasie drogowym dróg 

powiatowych urządzeń obcych oraz uporządkowanie zapisów uchwały obecnie 

obowiązującej. Przy ustaleniu stawek za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczanie urządzeń 
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obcych kierowano się przede wszystkim ochroną pasa drogowego, dlatego stawki opłat 

zostały zróżnicowane w zależności od tego, jaki wpływ ma zajęcie poszczególnych 

elementów drogi na ruch drogowy i jego bezpieczeństwo. Zgodnie z art. 40 ust. 1 ustawy  

o drogach publicznych, wpływy z opłat za umieszczenie urządzeń obcych stanowią dochody 

powiatu.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował, że 

Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska zarządziła dyskusję.  

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak spytał dlaczego jeśli uchwała wchodzi w życie dwa tygodnie 

po ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-Pomorskiego to dlaczego 

Rada nie uchwaliła jej podczas sesji grudniowej tylko dopiero dziś.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Marcin Strych wyjaśnił, że Minister Cyfryzacji 

wskazał, że organy maja czas na podjęcie przedmiotowych uchwał do dnia 25 stycznia 2020 

roku. Rada Powiatu podejmując taką uchwałę w dniu dzisiejszym wypełni obowiązek 

wynikający z art. 29 ustawy z dnia 30 sierpnia 2019 roku o zmianie ustawy o wspieraniu 

rozwoju usług i sieci teleinformatycznych oraz niektórych innych ustaw.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska w związku z brakiem 

chętnych do dalszej dyskusji zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie projekt 

przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour,  Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr X/156/2020).    

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska zarządziła 5 minut 

przerwy. 

 

Przerwa w obradach sesji od godziny 1038 do godziny 1048. 

 

 

13. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA PLANU 

DOFINANSOWANIA ZAWODOWEGO NAUCZYCIELI ZATRUDNIONYCH W 

SZKOŁACH I PLACÓWKACH OŚWIATOWYCH, DLA KTÓRYCH 

ORGANEM PROWADZĄCYM JEST POWIAT ALEKSANDROWSKI ORAZ 

USTALENIA MAKSYMALNYCH KWOT DOFINANSOWANIA, 

SPECJALNOŚCI I FORM KSZTAŁCENIA W ROKU 2020 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska wznowiła obrady  

i rozpoczęła procedowanie punktu 13 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu 

dofinansowania zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
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oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia 

maksymalnych kwot dofinansowania, specjalności i form kształcenia w roku 2020. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że na podstawie art. 

70a ust. 1 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku – Karta Nauczyciela organ prowadzący szkoły 

wyodrębnia w budżecie środki na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli,  

z uwzględnieniem szkoleń branżowych – w wysokości 0,8% planowanych rocznych środków 

przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. Zgodnie z § 5 i 6 rozporządzenia 

Ministra Edukacji Narodowej  dnia 23 sierpnia 2019 roku w sprawie dofinansowania 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, szczegółowych celów szkolenia branżowego oraz 

trybu i warunków kierowania nauczycieli na szkolenia branżowe organ prowadzący 

opracowuje na dany rok kalendarzowy plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, uwzględniając wnioski złożone przez dyrektorów szkół i placówek oświatowych, 

biorąc pod uwagę wyniki egzaminu zawodowego i maturalnego oraz uwzględniając 

podstawowe kierunki realizacji polityki oświatowej państwa ustalone przez ministra 

właściwego do spraw oświaty i wychowania, opracowuje plan dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli. Organ prowadzący, w porozumieniu z dyrektorami 

szkół i placówek oświatowych ustala maksymalna kwotę dofinansowania opłat pobieranych 

przez podmioty realizujące dokształcanie i doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz formy  

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował, że 

Komisji pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Dariusz Wochna poinformował, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska zarządziła dyskusję  

i w związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour,  Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

 

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr X/157/2020).    

 

 

14. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR IX/150/2019 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 13 GRUDNIA 2019 ROKU  

W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

NA ROK 2020 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska rozpoczęła  

procedowanie punktu 14 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/150/2019 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2020. 
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Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zmiany dokonane 

w budżecie wynikają z konieczności zapewniania środków umożliwiających zawarcie 

porozumienia dotyczącego współfinansowania teoretycznego dokształcenia zawodowego 

młodocianych pracowników – uczniów klas wielozawodowych w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku w roku 2020. W budżecie powiatu 

zabezpieczono na ten cel kwotę 40.000 zł, natomiast projekt porozumienia nadesłany przez 

Gminę Miejską Włocławek opiewa na kwotę 53.550 złotych. Jest to wynik wzrostu stawki za 

kurs oraz zwiększone liczby uczniów klas wielozawodowych Zespołu Szkół  

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim. Dokonano również zmiany: nazwy zadania 

inwestycyjnego z „Montaż windy w budynku  Starostwa Powiatowego przy ul. Słowackiego 

8” na „Montaż podnośnika platformowego w szybie samonośnym przy ścianie zewnętrznej 

budynku Urzędu Miejskiego oraz Starostwa Powiatowego, na działce nr 11/12 karta mapy 26, 

położonej przy ul. Słowackiego, w obrębie ewidencyjnym miasto Aleksandrów Kujawski” 

oraz klasyfikacji budżetowej zabezpieczonych w budżecie środków związanych z w/w 

zadaniem. Inwestycję prowadzić będzie Urząd Miejski w Aleksandrowie Kujawskim. Zmiana 

klasyfikacji umożliwi zawarcie stosownego porozumienia umożliwiającego 

współfinansowanie wyżej wymienionego zadania. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował, że 

Komisja pozytywnie, jednogłosie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.   

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska  zarządziła dyskusję.  

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak w związku ze złożonym w dniu 5 stycznia zapytaniem  

w sprawie ogrodzenia Zespołu Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim oraz otrzymaną od 

Starosty odpowiedzią, z której wynika, że ogrodzenie Zespołu Szkół częściowo spełnia 

wymagania rozporządzenia  w sprawie, między innymi, bezpiecznych warunków publicznych 

i niepublicznych placówek oświatowych pan radny zadał pytanie, kiedy może się spodziewać, 

że Starosta podejmie kroki w tej sprawie. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska odpowiedziała, że rzeczywiście teren 

szkoły jest częściowo ogrodzony. Poinformowała, że Zarząd Powiatu postara się rozwiązać 

ten problem, chciałaby w tym roku wygospodarować w budżecie środki na ten cel – na 

ogrodzenie szkoły od ulicy Krasińskiego do orlika. Dyrektor już poczynił wstępne 

rozpoznanie cenowe i przedstawi je na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu. Po zakończeniu 

pierwszego kwartału Zarząd Powiatu postara się znaleźć w budżecie środki na częściowe 

ogrodzenie tej szkoły. Pani Starosta podkreśliła, że pan radny bardzo zabiega o to ogrodzenie 

i powiedziała, że rozumie, że jest to ważny temat zarówno dla szkoły jak i do Zarządu 

Powiatu.  

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak bardzo podziękował za odpowiedź ale zwrócił poprosiło to 

aby trzymać się pewnego wzorca: w poprzedniej kadencji zostało wyremontowane 

ogrodzenie od strony ulicy Wyspiańskiego  i niech to ogrodzenie będzie wzorem do 

kontynuacji. Pan radnemu chodzi o to aby ogrodzenie było wszędzie takie samo a nie na 

różnych odcinkach różne, różnorodne ale w miarę jednolite.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska  w związku z brakiem 

chętnych do dalszej dyskusji zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie projekt 

przedmiotowej uchwały. 
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Przebieg głosowania:  

ZA: Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour,  Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

 

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr X/158/2020).    

 

 

15. ODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR IX/151/2019 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 13 GRUDNIA 2019 ROKU  

W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 2020-2030 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska rozpoczęła 

procedowanie punktu 15 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/151/2019 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020-2030. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że w związku  

z przedstawieniem projektu uchwały zmieniającej budżet Powiatu Aleksandrowskiego na rok 

2020, koniecznym jest dokonanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2020-2030, dostosowując ją do wielkości wynikających  

z dokonanych zmian w budżecie. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował, że 

Komisja pozytywnie, jednogłosie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.   

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska zarządziła dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour,  Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

 

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr X/159/2020).    

 

 

16. OŚWIADCZENIA I INFORMACJE 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska rozpoczęła 

procedowanie  punktu 25 – oświadczenia i informacje. Zgodnie z § 47 pkt 8 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawia na sesji 

rady powiatu sprawozdanie z posiedzeń Komisji. W związku z powyższym Przewodniczący 

poprosił o zabranie głosu panią Edytę Stefaniak-Mansour – Przewodniczącą Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak-Mansour 

poinformowała, że Komisja w okresie między IX a X sesją odbyła posiedzenie w dniu  

30 grudnia 2019 roku, na którym zajmowała się rozpatrzeniem dwóch petycji i jednej skargi. 
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Komisja przygotowała projekty uchwał pod obrady Rady Powiatu, które Wysoka Rada 

rozpatrywała na dzisiejszej sesji.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że nad problemami należy rozmawiać 

wówczas kiedy się one pojawiają. W odczuciu pana radnego niektórzy przekraczają swoje 

kompetencje. Jego wypowiedź dotyczyła incydentu w jednej ze szkół. Podkreślił, że 

dyrektorzy mają swój zakres obowiązków i tego powinni się trzymać. Nie powinni posuwać 

się do „samowolek”. Pan radny powiedział, że wszyscy wszystko wiedzą i nie chce tutaj 

publicznie mówić o tym co się stało.  

 

Radna Pani Renata Golec poprosiła o wyjaśnienie co pan radny miał na myśli i poprosiła  

o przybliżenie tematu. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski wyjaśnił tylko, że chodzi o Zespół Szkół Nr 2 gdzie 

zostały zdjęte krzyże w pomieszczeniach szkoły.  

 

 

17. ZAMKNIĘCIE OBRAD X SESJI RADY POWIATU. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewelina Lewandowska  podziękowała  za udział  

w obradach, złożył życzenia świąteczne wszystkim zebranym oraz mieszkańcom Powiatu 

Aleksandrowskiego po czym zamknął obrady X sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Zamknięcie obrad X sesji nastąpiło o godzinie 1106. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI: 

1. Zawiadomienie o zwołaniu X sesji Rady Powiatu z dnia 16 stycznia 2020 roku.  

2. Potwierdzenie odbioru zawiadomienia, porządku obrad i projektów uchwał na X sesję.  

3. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 16 stycznia 2020 roku o wprowadzenie uchwał do 

porządku obrad X sesji. 

4. Pismo Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie 

przekazania projektów uchwał dotyczących petycji i skargi.   

5. Email z dnia 16 stycznia 2020 roku w sprawie przekazania Zawiadomienia o zwołaniu  

X sesji Rady Powiatu skierowany do Radych Powiatu Aleksandrowskiego. 

6. Email z dnia 16 stycznia 2020 roku w sprawie zamieszczenia w siedzibie urzędu 

miasta/gminy na terenie Powiatu Aleksandrowskiego Zawiadomienia Przewodniczącego 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania X sesji Rady Powiatu. 

7. Email z dnia 16 stycznia 2020 roku w sprawie zwołania X sesji Rady Powiatu 

skierowany do kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, służb, inspekcji i straży. 

8. Lista obecności radnych na X sesji Rady Powiatu. 

9. Lista obecności zaproszonych gości na X sesji Rady Powiatu. 

10. Porządek obrad X sesji Rady Powiatu. 

11. Sprawozdanie Starosty Aleksandrowskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego za okres między IX a X sesją.  

12. Sprawozdanie Starosty Aleksandrowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i porządku w roku 2019. 

13. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za rok 2019 – uchwała nr 134/2020 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 16 stycznia 2020 roku. 
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14. Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za rok 2019. 

15. Sprawozdanie z działalności Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za rok 2019. 

16. Sprawozdanie z działalności Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego za rok 2019. 

17. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za rok 2019. 

18. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji pani Renaty Sutor. 

19. Uchwała Nr X/153/2019 w sprawie rozpatrzenia petycji pani Renaty Sutor. 

20. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji pani Renaty Sutor. 

21. Uchwała Nr X/154/2019 w sprawie rozpatrzenia petycji pani Renaty Sutor. 

22. Projekt uchwały w sprawie pozostawienie bez rozpoznania anonimowej skargi na 

działalność Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

23. Uchwała Nr X/155/2019 w sprawie pozostawienie bez rozpoznania anonimowej skargi 

na działalność Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego  

w Raciążku. 

24. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego 

dróg powiatowych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem 

i ochroną dróg. 

25. Uchwała Nr X/156/2019 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg. 

26. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu dofinansowania zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot 

dofinansowania, specjalności i form kształcenia w roku 2020. 

27. Uchwała Nr X/157/2019 w sprawie przyjęcia planu dofinansowania zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot 

dofinansowania, specjalności i form kształcenia w roku 2020. 

28. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020.  

29. Uchwała Nr X/158/2019 zmieniająca uchwałę Nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020. 

30. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/151/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020-2030. 

31. Uchwała Nr X/159/2019 zmieniająca uchwałę Nr IX/151/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020-2030. 
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Protokolant: 

Agnieszka Sobiecka – Podlewska   ........................................... 

 

Protokół X sesji sporządzająca podpisała dnia 28 stycznia 2020 roku. 

 

ZATWIERDZAM 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu 

 

Ewelina Lewandowska 


